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Vragen van de leden Fokke en Oosenbrug (beiden PvdA) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over digitale dienstverlening bij 
decentralisaties (ingezonden 3 oktober 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «digitale dienstverlening decentralisaties schiet ernstig 
tekort»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het voor de dienstverlening in het sociale domein van 
groot belang is dat digitale informatievoorziening en -dienstverlening bij 
gemeenten op tijd op orde zijn? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is het waar dat «gemeenten flink achter [lopen] op schema met hun digitale 
informatievoorziening en dienstverlening in het sociale domein» van de 
decentralisaties? Zo ja, hoe komt dat? Zo nee, waar blijkt het tegendeel uit en 
hoe verhoudt zich dat tot de constateringen in het genoemde artikel? 

Vraag 4
Betekent dit achterlopen dat er het risico bestaat dat vanaf 1 januari 2015 
burgers bij sommige gemeenten niet of onvoldoende terecht kunnen voor 
dienstverlening op het gebied van werk, inkomen en zorg? Zo ja, wat kunt u 
doen om er voor te zorgen dat die dienstverlening per die datum wel op orde 
is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
In hoeverre kunnen gemeenten die achterlopen bij het introduceren van 
digitale informatievoorziening en dienstverlening in het sociale domein leren 
van gemeenten die dit wel op orde hebben? Wat kunt u hierin betekenen?

1 http://www.binnenlandsbestuur.nl/digitaal/nieuws/digitale-dienstverlening-decentralisaties-
schiet.9447306.lynkx
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